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brak zdjęcia

W rok po osunięciu się ziemi na skoczni w Wiśle Malince powróciła szansa ze prace na niej znowu się rozpoczną.
Roczna przerwa była najpierw spowodowana brakiem planu naprawczego skoczni oraz wstrzymaniem
finansowania budowy. Plan naprawy osuwiska już jest - zapewnia Zbigniew Łagosz - szef Centralnego Ośrodka
Sportu w Szczyrku 

POSŁUCHAJ RELACJI

Wraz z osunięciem się ziemi w ubiegłym roku pojawiły się także problemy z finansowaniem skoczni. Jak zapewnia
Łagosz pieniądze na dokończenie budowli są. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Cieszy to burmistrza Wisły - Andrzeja Molina. Jak mówi Radiu 90 - miasto już szykuje się do dnia kiedy na skoczni
pojawią się pierwsi zawodnicy. 

POSŁUCHAJ RELACJI

Choć z zapewnieniem ministra, to Adam Małysz nieufnie patrzy na prace postępujące na skoczni - wierzę że nie
będę musiał sam zakasywać rękawów - dodaje z uśmiechem mistrz 

POSŁUCHAJ RELACJI
łączny koszt budowy skoczni, z potrzebnymi naprawami i wzmocnieniem zeskoku, szacowany jest na około 47
milionów złotych - sama naprawa to około 9 mil zł

Jan Bacza
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